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Herlev 10. marts 2010 
 
Referat af ordinær generalforsamling 10. marts 2010 kl. 19.00 
 
Tilstede: KV113 (Ken), KV115 (Bitten), KV119 (Hans), KV121 (Jan), KV127 (Thomas), KV129 
(Niels), KB9 (Lars), KB17 (Peter), KB19 (Janus), KB21 (Flemming), KB23 (Brian), KB25 (Bo) 
I alt 12 medlemmer repræsenterende 12 af 24 mulige huse 
 
Referent: Brian (KB23)   
Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
2. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning for det senest forløbne år 
3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab med påtegning af revisor 
4. Fremlæggelse af budget 2010, herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag (ingen rettidigt indkomne forslag) 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
7. Valg af suppleant til bestyrelsen 
8. Valg af revisor 
9. Valg af revisorsuppleant 
10. Eventuelt 

 
Pkt. 1 - Valg af dirigent 
Thomas (KV127) blev enstemmigt valgt til dirigent. 
Det blev konstateret, at generalforsamlingen var rettidigt varslet og at dagsorden, regnskab og 
budget var rettidigt rundsendt til medlemmerne. Dagsorden var i overensstemmelse med 
foreningens vedtægter og blev herefter godkendt. 
 
Pkt. 2 - Aflæggelse af bestyrelsens beretning 
Formand Flemming (KB21) fremlagde bestyrelsens beretning for det forgangne år. 
• Foreningen har anskaffet et telt. Ligger hos Bitten. Teltet kan lejes for 500 kr. 
• Der køres fortsat for stærkt på Kagsåbrinken, og det er blevet drøftet, hvordan dette kan undgås 

o På generalforsamling blev følgende tiltag diskuteret:  
 Rundsendelse af en skrivelse  
 Flytning/synliggørelse af ’legende børn skilt’ 
 Opsættelse af chikane, eksempelvis i form af en betonring 

• Bestyrelsen forespørger kommunen omkring reglerne for dette 
• Diskussion af trappe fra stien bag Kagsåbrinken til kollegiet.  

o Foreningen stiller midler til rådighed, men initiativet skal komme fra brugerne 
• Nabil (KV133) har stået for vedligeholdelse af fællesarealer. Bestyrelsen har besluttet at 

foreningen aflønner dette med 2500 kr. om året. 
• Et udvalg har undersøgt muligheden for at ændre TV-abonnementet, og har konkluderet at den 

nuværende ordning er den hvor man får mest for pengene. Der henvises i øvrigt til referat fra 
ekstraordinær generalforsamling d. 15/8 - 2009. 

• Bitten (KV115) og Sidsel (KB11) takkes for at arrangere en hyggelig vejfest. 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 



Pkt. 3 - Aflæggelse af årsregnskab for 2009 
Kassereren Peter (KB17) fremlagde årsregnskabet for 2009. Underskud på 5671 kr. i 2009, som 
følge af ekstraordinære udgifter: vedligeholdelse af fællesarealer samt anskaffelse af telt.  
Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 4 - Fremlæggelse af budget 2009, herunder fastsættelse af kontingent 
Kasserer Peter (KB17) fremlagde forslag til budget for 2010, det blev forslået at hæve det årlige 
kontingent til 3700 kr. Det sker som følge af stigende antenneudgifter. Budget og 
kontingentstigning blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 5 - Indkomne forslag 
Ingen indkommende forslag. 
 
Pkt. 6 - Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Flemming (KB21) og Lars (KB9) var på valg. 
Flemming enstemmigt genvalg som formand. Lars blev enstemmigt genvalgt. 
 
Medlemmer af bestyrelsen : 
Formand: Flemming (KB21) - på valg i 2012 
Kasserer: Peter (KB17) - på valg i 2011 
Bestyrelsesmedlem: Brian (KB23) - på valg i 2011 
Bestyrelsesmedlem: Bitten (KV115) - på valg i 2011 
Bestyrelsesmedlem: Lars (KB9) - på valg i 2012 
 
Pkt. 7 - Valg af suppleant til bestyrelsen 
Thomas (KV127) blev enstemmigt valgt 
 
Pkt. 8 - Valg af revisor 
Henning (KV117) blev enstemmigt genvalgt. 
 
Pkt. 9 - Valg af revisorsuppleant 
Ken (KV113) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 10 - Eventuelt 
Der blev spurgt til regler for udskiftning af vinduer på badeværelse. Grundreglen er at husene skal 
holdes et ensartet udseende, ellers er der ingen regler. 
 
Der blev spurgt til reglerne for etablering af parkeringsplads på græsset langs Kagsåvej. Så vidt 
vides er der intet til hinder for dette. 
 
Flere har oplevet indbrud i og tyveri fra biler, og der har også været tyveri fra et skur. Der opfordres 
til at anmelde den slags hændelser til politiet hver gang. Derudover opfordres alle til at være 
opmærksomme. 
 
Mødet  afsluttedes 19:51 
Dagorden, referat og andre relevante emner kan studeres på foreningens hjemmeside: 
http://gribben.dk/Brinken/ Nyt input sendes til Flemming (KB21) 


